
 

 
 
 

CONVOCATÒRIA DE CONSELL DEL DISTRICTE DE LA JUNTA  
MUNICIPAL DE PATRAIX  

 
SESSIÓ: ORDINÀRIA 
DATA:  7 de Gener del 2015 
HORA:   18'00 
LLOC:  Saló d'Actes de la Junta Municipal de Patraix, siti en Beat Nicolás Factor, núm. 1. 
 
ORDE DEL DIA:  
 
 
1.- Lectura i aprovació de l'Acta de la  Sessió  anterior. 
2.- Dictàmens de la Comissió de Cultura de la Junta Municipal de Patraix. 
3.- Festejos de la Junta Municipal de Patraix del quart quadrimestre 2014. 
4.- Moció subscrita pel vocal portaveu  D. Artur García i Lozano en representació del Grup 
Compromís.  Assumpte: Trasllat Subestació. 
5.- Moció subscrita pel vocal portaveu D. Juan Francisco García Martínez en representació 
del Grup Esquerra Unida País València. Assumpte: Adequació del Sector de la Pl. Escultor 
Frechina/Litògraf Pascual Abad. 
6.- Moció subscrita pel vocal portaveu  D. Artur García i Lozano en representació del Grup 
Compromís. Assumpte: Revisió simplificada del Pla General de València. 
7.- Moció subscrita pel vocal portaveu  D. Artur García i Lozano en representació del Grup 
Compromís. Assumpte: Creació d'un premi anual per a personalitats, entitats i institucions 
del Districte de Patraix. 
8.- Moció dels vocals, D Manuel Lubary Martínez i Javier Guillot Pipaon en nom seu i del 
Grup Socialista de la Junta Municipal de Patraix, Assumpte: Impulsar projecte entorn del 
carrer Sant Vicent. 
9.- Moció subscrita pel vocal portaveu, D. Manuel Lubary Martínez, en representació del 
Grup Socialista, Assumpte: Consell Social de la Ciutat. 
10.- Moció subscrita pel vocal portaveu, D. Manuel Lubary Martínez, en representació del 
Grup Socialista, Assumpte: Espai d'oci i efectes de la botellassa. 
11.- Pregunta formulada pel vocal portaveu Juan Francisco García Martínez en 
representació del Grup Esquerra Unida País València. Assumpte: Preguntes sobre: 
l'abocador de Vara de Quart darrere de l'ecoparc de Vara de Quart i sobre la reparació 
d'escalons de l'escala d'accés a la porta del poliesportiu de Sant Isidre. Situació en què es 
troben les peticions formulades  en Consells anteriors. 
12.- Pregunta formulada pel vocal portaveu D. Artur García i Lozano en representació del 
Grup Compromís . Assumpte: Temps Moderns: Pot una normativa de l’any 1993 imposar-se 
al Reglament Organic de l’Ajuntament de València que diu en el seu articulat que les Juntes 
de Districte podrán fer-se en els locals de les Juntes o en cualquier altre lloc municipal. 
13.- Precs i Preguntes. 
 
 
                                                               València, a 26 de Desembre del 2014 
 
 
                                                            La Secretària  de la Junta Municipal de Patraix  
       Fdo.: Mª José Beltrán Momblanch 
 

 
 


